
Hudiksvall

Årsmöte Frituftsfrämjandet Hudiksvall 2025-03-10

Plats: Hedestugan

§1_

Ragnar Sidenvall hälsar alla välkomna och öppnar årsmötet.

§z

Deltagande röstberättigade medlemmar: 18 medlemma r enligt närvarolista.

§g

Till mötets ordförande väljs Ann-Margret Knapp.

§4

Till mötessekreterare väljs Lennart Juhlin.

§s

Kallelse skickades till medlemmarna 13 januari. Samtidigt lades kallelsen ut på vår hemsida. Enligt

våra stadgar ska kallelse utgå 4 veckor före mötesdatum. Årsmötet godkänner kallelsen.

§o

Till justeringspersoner väljs Lars Almberg och Anders Sverin.

§z

Dagordningen följer Friluftsfrämjandets stadgar. Mötet godkänner dagordningen.

§8

Verksamhetsberättelsen för 2024 föredras av Ragnar Sidenvall. Föreningen har god ekonomi.
Avdelningen hade 481 medlemmar, en ökning med77 från föregående år. Under året har utveckling
av Hedebacken fortsatt. Familjebacken har färdigställts med liftsystem och konstsnöanläggning. I

stugan har handikapptoalett och ramp blivit klar. Diskgolfen har kommit igång med onsdagskastet
och score-kort. Mulle har utbildat 4 ledare och startat upp en grupp under hösten. Styrelsens och
grenarnas verksamhet framgår av berättelsen. Verksamhetsberättelsen läggs till handlingarna.

§e

Eva Bodellföredrar årsredovisningen2024för Friluftsfrämjandet. I balansräkning31.122O24framgär
att det finns anläggningstillgångar på 96 830 kr i mark och kajaker och omsättningstillgångar med 436
345 kr på bank och ifondkonto. Summa tillgångar inklusive årets resultat5237L5kr.

Q,*,tt

FRILUFTS
F RÄMJAN DET



2

Resultaträkningen redovisar intäkter på 159 049 kr och kostnader på 136 924kr. Årets resultat för
Friluftsfrämjandet 27 781kr. Friluftsfrämjandet har bokslut för kalenderår. Resultatrapporten
bifogas protokollet. Årsredovisningen läggs till handlingarna.

§10

Ragnar Sidenvall drar Hedebackens vänners ekonomi enligt årsredovisningen för perioden 230701 till
240630. Resultaträkningen redovisar intäkter på 1 059 015 kr och kostnader på 1079 380 kr. Årets
resultat är ett minus pä 20 364 kr. IOP-avtal har tecknats med kommunen vilket ger en fast
driftbidrag på 75 000 kr per år i 3 års tid. lngående kapital varierar mycket beroende av årstid.
Hedebackens vänner har som framgår brutet verksamhetsår. Årsredovisningen läggs till
handlingarna.

§11

Eva Bodell drar revisionsberättelsen för Friluftsfrämjandet och Hedebackens vänner. Jon Sjöberg har 
"gjort revisionen för Friluftsfrämjandet och föreslår mötet att fastställa balans- och resultaträkning

samt föreslår att årsmötet ska ge styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2024. Räkenskaperna för
Hedebackens vänner har granskats av Hudik Alpins revisorer Mats Lindström och Karin Wedin
Papazcheva föreslår motsvarande för denna verksamhet. Revisionsberättelserna läggs till
handlingarna.

§12

Verksamhetsberättelse och årsredovisning för 2024 i Friluftsfrämjandet fastställes av årsmötet.
Årsmötet godkänner att redovisningen rörand e 202312024 i Hedebackens vänner är godkänd av

revisorer för Hudik Alpin.

§13

Styrelserna för Friluftsfrämjandet och Hedebackens vänner beviljas ansvarsfrihet av årsmötet för
verksamhetsåret2024 i Friluftsfrämjandet och2023l2O24 i Hedebackens vänner. Styrelsen för
Friluftsfrämjandet deltar ej i beslutet.

§14

Friluftsfrämjandet i Hudiksvall beslutar att anta Friluftsfrämjandets stadgar från årsstäm man 2024.

§ls

lnga frågor eller motioner har inlämnats till årsmötet från styrelse eller medlemmar.

§16

Ragnar Sidenvall redogör för verksamhetsplan för verksamhetsåret 2025. Friluftsfrämjandet centralt
har utarbetat riktlinjer att användas lokalt. Prioriterat är arbete med sociala medier, tydlig profilering
samt ledarrekrytering och utbildning.

Våra grenar är kajak, långfärdsskridsko, mulle, vandring för motion och gemenskap,

låglandsvandring, snöskovandring, discgolf och alpint genom Hudik Alpin.

Prioritering för 2025 är att rekrytera, samordna och vårda hjälpledare och ledare. Under året
fortsätta stötta mulle samt få igång mountenbike.

Eva Bodell drar budgetförslaget, som i stort följer bokslutet för 2024, finns bilagd. Detta innebär ett
nollresultat. Årsmötet godkänner verksamhetsplan och budgetförslag.
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§17

Ragnar Sidenvall väljs till ordförande på ett år.

§18

Antal ledamöter och suppleanter i styrelsen bestäms till ordförande, fyra ledamöter och en

suppleant.

§1s

Till styrelseledamot på två år väljs Folke Lindqvist, Jon Skagersten och Björn Skytteberg. Eva Bodell

kvarstår ett år. Till suppleant på ett år väljs Nanna Heidarsdottir.

§20

Till revisor för Friluftsfrämjandet 2025 väljs för ett år Jon Sjöberg och som revisorssuppleant Henrik

Rödjegård.

Till revisorer för Hedebackens vänner 1..7 2024- 30.6 2025 väljs Mats Lindström och Karin Wedin
Papaztcheva.

§21

Som representant i Hedebackens vänner väljs för två år Mikael Skaervold. Nils Lithner och Fredrik

Andersson kvarstår ett år.

§22

Årsmötet beslutar att grenansvariga tillsammans med styrelsen utgör valberedning.

§23

Styrelsen får i uppdrag att utse deltagare till regionstämman.

§24

lnga övriga frågor.

§2s

Ragnar Sidenvall tackar för visat intresse. Sammanfattar att det varit ett fint år med många

aktiviteter och verksamhet vid Hedestugan. Tackar alla verksamma och överlämnar en blomma till
Ann-Margret. Önskar lycka till med kommande års verksamhet och förklarar årsmötet avslutat.

Efterföljande fika med kaffe och semla.

Nanna Heidarsdottir höll ett intressant föredrag från kajaksektionens lslandsresa augusti 2024.

Ordförande
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